
 

 

 

Schriftelijke vraag: 
 

 

Vraagnummer: S- 529 (20int05522) 

 

Datum indiening: 1 december 2020 

 

Onderwerp:  Volkshuisvestingsfonds 

 

Naam indiener: Hanneke Bruinsma, GroenLinks 

 

 

 

Aan de leden van het college van Burgemeester en Wethouders, 

 

Inleiding/Aanleiding: 

Op 6 november 2020 kondigde Minister Ollongren van Binnenlandse Zaken en 

Koninkrijksrelaties in een kamerbrief
1
 een aanvullend pakket maatregelen aan om voor 

zoveel mogelijk mensen een betaalbare woning bereikbaar te maken. Uit de kamerbrief:  

 

- Het Kabinet ondersteunt de oproep van deze motie en wordt het beeld gedeeld dat 

huren betaalbaar moeten zijn, dat mensen met een laag inkomen toegang moeten 

hebben tot de sociale voorraad, en dat er meer gebouwd moet worden en we zorg 

moeten dragen voor leefbare wijken en in een sneller tempo woningen moeten 

verduurzamen. 

 

- Daar aast ko t er ee  volkshuisvesti gsfo ds va  € 0 iljoe  voor i vesteri ge  
in leefbaarheid en verduurzaming in kwetsbare gebieden. 

 

- Met deze bijdrage kom ik tegemoet aan de brede wens voor meer aandacht voor 

kwetsbare gebieden. Alle gemeenten kunnen hierop inschrijven, waarbij in het 

bijzonder wordt gekeken naar de 16 stedelijke vernieuwingsgebieden waar de 15 

burgermeesters een oproep voor hebben gedaan en naar de grens- e  kri pregio’s 
waar leefbaarheid onder druk komt te staan. 

 

                                                           
1
 https://www.rijksoverheid.nl/documenten/kamerstukken/2020/11/06/kamerbrief-over-maatregelen-

woningmarkt-voor-betaalbaarheid-huurders-en-investeren-in-leefbaarheid 



Onze vragen. 

  

1. Heeft het college kennisgenomen van de inhoud van deze kamerbrief van 6 

november 2020? 

2. Is het college het met GroenLinks eens dat dit een unieke mogelijkheid is om de 

leefbaarheid in onze wijken en dorpen en de verduurzaming van de huurwoningen te 

verbeteren? 

3. Is het college bereid om samen met de in Overbetuwe actieve corporaties (Vivare, 

Woonstichting Valburg en Woningstichting Heteren) op korte termijn een aanvraag 

in te dienen om aanspraak te maken op middelen uit dit volkshuisvestingsfonds? 

 

Gelieve hierop zo spoedig mogelijk een antwoord te geven. 

 

Ondertekening: 

 

Hanneke Bruinsma, GroenLinks 
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